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El cas de Santa Llogaia

El fet que aquest informe opti pel corrent continu com a solució millor per soterrar la MAT en aquest
tram planteja un problema tècnic, segons van explicar els responsables de l'estudi, a Santa Llogaia
d'Àlguema, amb la subestació que s'hauria de construir �i que actualment està parada�. Els
representants del Cilma van voler aclarir, però, que aquest problema tècnic sorgeix per la decisió
dels estats espanyol i francès, aconsellats pel coordinador europeu, Mario Monti, de fer la
interconnexió fins a Baixàs en corrent continu. «Els problemes tècnics que sorgeixen a Santa
Llogaia, i que s'han d'estudiar, no són pel fet de soterrar», va dir el vicepresident del Cilma, Jordi
Mula.


